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In 2024 bestaat SPV 20 jaar. Reden 
voor een feestje. In deze artikelenserie 
interviewen we personen met een rol 
van betekenis in de historie van SPV.
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Als er iemand is die SPV goed kent is het Jeroen de Weger. Al 25 jaar loopt het 
vmbo als een rode draad door zijn carrière. Sinds juni 2020 is hij teamleider 
vmbo op het ministerie van OCW, waar hij vanaf 2003 werkzaam is. Zijn team 
houdt zich bezig met alle facetten van het vmbo en adviseert de minister bij 
beslissingen en koersbepalingen. Hij heeft SPV zien groeien en heeft met drie 
voorzitters intensief contact gehad. Ook nu, in zijn huidige functie, heeft hij 
veelvuldig contact met bestuursleden en voorzitters van de diverse platforms. 
Tijd om hem, ondanks zijn volle agenda, te vragen naar zijn kijk op SPV en de 
toekomst van onze stichting.

Voor OCW is SPV hét aanspreekpunt van het beroepsgerichte vmbo. Jeroen heeft 
veelvuldig contact met het bestuur en andere medewerkers. “Ik heb bijna dagelijks 
contact met de voorzitter en de directeur van SPV. Soms is dat heel officieel 
en soms is dat even bellen of appen. Eens in de zes weken schuif ik aan bij de 
bestuursvergadering. Dat zijn opbouwende momenten en het is goed om iedereen 
regelmatig te zien. Het verloopt allemaal heel soepel en natuurlijk, en geeft ons de 
gelegenheid om in korte tijd veel informatie uit te wisselen,” geeft Jeroen aan. 



Centraal aanspreekpunt bij beleidsvorming
Een groot voordeel van de stichting is dat het een 
omvangrijk netwerk vertegenwoordigt. Door alle platforms 
samen is het vmbo een centraal aanspreekpunt geworden 
waar het ministerie veel informatie vindt die bepalend is bij 
het beleid. En dat vaak op korte termijn. Jeroen: “De beste 
voorbeelden daarvan zijn de beslissingen die genomen 
moesten worden in coronatijd. Eén van onze vragen was of 
het centraal examen wel zou moeten doorgaan of niet. Dat 
was in het schooljaar 2019/2020. We vroegen ons af welke 
gevolgen dit zou hebben voor de praktijkexamens. We 
wilden heel graag weten hoe scholen en de docententeams 
hierover dachten. Er is door SPV snel een enquête uitgezet 
en binnen enkele weken hadden we van 1200 docenten en 
300 schoolleiders een duidelijk antwoord. Een antwoord 
waar we meteen op konden handelen. Dit is maar één 
voorbeeld, maar dit soort rechtstreeks contact is cruciaal 
voor beleidsvorming op het ministerie!”

Volgens Jeroen is het noodzakelijk dat de stichting in 
direct contact staat met Den Haag. Het ministerie bestaat 
voor een groot gedeelte uit hoger opgeleide mensen die 
in een heel andere wereld zijn opgeleid. Medewerkers 
die doorgaans het praktische onderwijs minder goed 
kennen. “Dan heb je als het ware voelsprieten nodig die 
de wereld van het vmbo zichtbaar maakt. Het verschaft 
ons een directe lijn met de dagelijkse praktijk van dit type 
onderwijs en het helpt ons enorm bij het maken van de 
juiste keuzes,” meent Jeroen. 

Hoe ziet Jeroen de toekomst van het vmbo?
“Die zie ik zeker positief in. Het vmbo is de mooiste 
schoolvorm die we in Nederland hebben. Een schoolvorm 
die altijd oog heeft voor haar leerlingen en de 
ontwikkelingen in de samenleving.  Het vmbo is daarom ook 
continu in beweging. Het is dynamisch en beweegt mee met 
leerlingen en de arbeidsmarkt. Daar houd ik van en dat is 
een kracht. De mentaliteit van ‘niet lullen maar poetsen’ is 
het vmbo op het lijf geschreven!”

En de toekomst van SPV... hoe ziet Jeroen die voor zich?
Ook dat gaat volgens hem in een positieve richting. “SPV zal 
zich, net als het vmbo zelf, altijd bewust moeten zijn van haar 
omgeving. Dat platforms mogen doorgroeien…gemakkelijker 
meebewegen met wat er allemaal verandert en dat men ook 
kijkt naar zichzelf als organisatie. Tijdig bepalen waar het naar 
toe moet gaan en hoe de belangen van het beroepsgerichte 
vmbo het beste vertegenwoordigd kunnen worden. En 
dat gaat zeker lukken! Ze zijn samen met het Platform TL 
de ogen en oren van het vmbo voor de Tweede kamer, 
het gezicht van het vmbo. En ze komen tegemoet aan een 
duidelijke behoefte. Het meebewegen met veranderingen 
klinkt natuurlijk gemakkelijker dan het is. Er is zoveel 
gaande in onderwijsland. Dat is best een uitdaging. Maar 
ik ben ervan overtuigd dat SPV nu en in de toekomst een 
belangrijk aandeel blijft leveren aan het praktisch onderwijs in 
Nederland. En dat kunnen ze. Anders hadden ze de afgelopen 
20 jaar ook niet vol kunnen maken. Ik wens ze daarbij voor de 
volgende 20 jaar veel wijsheid en voorspoed toe!” 
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